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Tid och plats
Datum: 2024-02-22

Tid: 12:15
Plats: E:1123

Protokoll för Grundblocks-möte G02/24
Närvarande
Studierådets ledning

Studierådsordförande Emil Sjöland E20
Vice Studierådsordförande Emilia Österlund BME22
Studierådssekreterare Klara Lööf E21
Utbildningsbevakare Moa Månsson E21

Årskursrepresentanter
Årskurs E1-ansvarig Lovisa Wormbs E23
Årskurs E1-ansvarig Martin Hansson E23
Årskurs E2-ansvarig Irene Truong E22
Årskurs E2-ansvarig David Dahlin E22
Årskurs E3-ansvarig Madeleine Ekstrand E21 X
Årskurs E3-ansvarig Elin Nordkvist E21
Årskurs BME1-ansvarig Thomasine Skytt BME23 X
Årskurs BME1-ansvarig Caroline Oker-Blom BME23 X
Årskurs BME2-ansvarig Celine Petersson BME22
Årskurs BME2-ansvarig Alen Mahmutovic BME22
Årskurs BME3-ansvarig Alex Thelander BME21
Årskurs BME3-ansvarig Elisabeth Dierschke Passikhani BME21

Protokoll
§1 Mötets öppnande Beslut

Moa Månsson förklarade mötet öppnat kl 12:16.

§2 Val av mötesordförande Beslut

Moa Månsson valdes till mötesordförande.

§3 Kursrapporter från årskursrepresentanter Information

A) E23

Programmeringsteknik (EDAA55)

I princip färdig, labbar ska redovisas. På beräkningsprogrammeringen är det dåligt
med labbhandledare på resurs- och redovisningtillfällen, lång kö för att få hjälp
eller redovisa. Uppmanas att gå på PIs tider av kursansvariga. Finns inget uppsam-
lingstillfälle om man missar redovisning.

Linjär Algebra (FMAB20)

Rullar på, låg närvaro på föreläsningar.

Elektronik (EITA35)
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Rapport i projektet ska in i veckan. Labb för några veckor sen, otydligt vad som hände
om man inte kunde närvara pga sjukdom, inget riktigt uppsamlingstillfälle.

B) E22

Analog elektronik (ESSF01)

Har haft två föreläsningar som inte är relaterade till kursens innehåll vilket känns
konstigt när det är så mycket på de övriga föreläsningarna och ofta knappt med tid.
Annars fungerade. Bra labb, passande till innehållet. Iman är bra! Bra övningar.

Mätteknik (ESSF10)

Rullar på, fungerar bra. Labbhandledare missuppfattade hur lång tid man fick dugga
innan en labb. Ska få ny tid att göra om duggan.

Matematik - Funktionsteori (FMAF01)

Få som går på föreläsningar. Väldigt teoretiskt tunga föreläsningar. En stor anledning
till att så få går på föreläsningarna är att de ges på engelska. Inläming imorgon.

C) Årskurs E21

Elektronikprojekt (BMEF01)

Projektplan och kamratgransking inlämnad. Ganska fri kurs, större delen ligger i nästa
läsperiod.

Kommunikationssystem och nätverk (ETSF15)

Labbhandledningen är lika otydlig på lab 2 som förra labben. Labben tar mycket tid
och det är svårt att få hjälp. Labb 3 är en hemlabb som ligger parallellt med labb
2 med samma deadline vilket gör att det blir väldigt stor belastning i slutet av
kursen..

Elenergiteknik (ESSF15)

Första duggan har rättats med goda resultat. Duggan skrivs i en föreläsningssal vilket
medför problem som att personer som sitter på kanten kan ställa frågor och gå på
toaletten men inte personer som sitter i mitten av en rad. Bra kurs annars.

Datorteknik (EITF70)

Rullar på. Alla obligatoriska labbar är klara och sista duggan görs nästa vecka. Bra
upplägg.

D) BME23

ingen representant närvarande.

Programmeringsteknik (EDAA50)

Verksamhetsförlag utbildning i sjukvården (EXTA56)

Endimensionell analys A3 (FMAB60)

Allmän och organisk kemi (KOKA20)

E) BME22

Medicinteknisk design (EEMA01)
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Svårt att hitta på Canvas. Otydlig information om seminarie, fick informaiton om det
i början av kursen och sen inget mer innan seminariet 2 månader in. Påbörjat
projekt, alla är i olika stadier. Även oklart hur utformningen på rapporten är och
omfatningen av projektet. Kursen har varit lugn i början men blir mycket nu i
slutet.

Medicinsk fysik (FAFF45)

Bra närvaro på föreläsningarna. Trippelbokning på en labb, löstes internt i klassen. Bra
annars. Har haft presentation av case. Om man inte kunde närvara pga sjukdom
så fick man underkänt på kursdelen och får inte göra om fören nästa år. Kontaktat
kursansvarig om det.

F) BME21

Övrigt

Inte blivit kallade till något CEQ-möte förra lpn

E-hälsa (ETIF20)

Bra upplägg på kursen och inlämningarna. Varannan vecka inlämning och varannan
seminarie. Svårt att hitta folk att intervjua innan seminarie, många kommer ha
svårt att lyckas med det. 2 olika föreläsare, väldigt uppdelat. En del är i stort sätt
medicinsk design. Få som går på den delen.

Transportfenomen i människokroppen (MVKF20)

Inlämning varje vecka. Täcker kursinnehållet den veckan. Veckan med labb så var det
ingen inläming eller föreläsning.

Kandidatarbete (EEML05)

Svårt att veta hur det går för alla. Jobbigt med att läsa 2 kurser samtidigt då alla har
olika fördelning mellan läsperioderna.

§4 Studierådet meddelar Information

§5 Övrigt Diskussion

SRX: diskuterat om kursombud. Årskursrepparna är inte tvungna att vara kursombud men
det är oftast de som tar på sig uppgiften.

Specialiseringsmingel. Antigen förmiddag måndag 6/5 eller tisdag 7/5. Troligen måndag.

§6 Mötets avslutande Beslut

Moa Månsson förklarade mötet avslutat kl 13:51.

Moa Månsson
Mötesordförande

Klara Lööf
Mötessekreterare
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